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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 24.10.2022 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 18.10.2022. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením 
priestoru pre verejnosť o 16,40 hod. 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč   
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert    - ospravedlnený 

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 



 
  

Program:  
 
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správa z vykonaných kontrol 

6. Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 

6/2017 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach 

v obci Sučany 

7. Návrh VZN o záväzných častiach územného plánu obce Sučany  

8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce 

9. Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (chodníky, rekonštrukcia ciest 

Hurbanova, Hviezdoslavova a Stará Hradská ai.) 

10. Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2022 a Monitorovacia správa o plnení programového 

rozpočtu Obce Sučany k 30. 6. 2022 

11. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

12. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 – 2025 

13. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2021/22 

14. Správy z komisií OZ 

15. Rôzne 

16. Interpelácie 

17. Záver 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč). Ospravedlnil neúčasť p. Martina Gierta, 
JUDr. Peter Belica sa dostaví neskôr. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané 
za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády SR. 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie, že za zapisovateľku bola určená p. Viera Jašeková 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: JUDr. Miroslav Miert, p. Ľubomír Kyselica.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje členov návrhovej  
komisie JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica: 
Za: 6 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, JUDr. Miroslav Miert) 
 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, MPH a Róbert Kováč. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov  
zápisnice: MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Róbert Kováč: 
Za: 6 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným 
zaslaný elektronicky, zverejnený na web-ovom sídle obce, úradnej tabuli obce a Centrálnej 
úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  

II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
 



 
  

Za: 8 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Miroslav 
Miert, Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, návrhy na zmenu programu.  

 
Správa o plnení uznesení OZ 

 
p. prednostka podala správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 13.9.2022. 
Informovala, že prijaté uznesenie obecného zastupiteľstva č. 78/2022 bolo splnené, VZN č. 
5/2022 bolo zverejnené a starostom podpísané.  
Uviedla, že prijaté uznesenie obecného zastupiteľstva č. 79/2022 bolo splnené, VZN č. 6/2022 
bolo zverejnené a starostom podpísané. 
Ďalej uviedla, že uznesenie obecného zastupiteľstva č. 80/2022 nebolo starostom podpísané 
pre rozpor so zákonom napriek súhlasnému telefonickému stanovisku po zasadnutí obecného 
zastupiteľstva bolo doručené písomné stanovisko Regionálnej veterinárnej a potravinovej 
správy zdôvodnené tým, že v návrhu VZN nemôže byť uvedené „živé zvieratá“ ale musí byť 
konkrétne vymenované. Na základe uvedeného je predložený nový návrh uvedeného VZN.  
Uviedla, že čo sa týka uznesenia obecného zastupiteľstva č. 81/2022, predaj pozemku p. 
Laukovi je splnené. Kúpna zmluva bola podpísaná a je podaný návrh na vklad do katastra po 
zaplatení kúpnej ceny. 
Uviedla, že uznesenie obecného zastupiteľstva č. 82/2022 – predaj pozemku p. Feckovi bolo 
splnené. Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 83/2022 bolo splnené, nájomná zmluva bola p. 
Farkašovej predĺžená. 
Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 85/2022 bolo splnené, žiadosť o zmenu pozemku na 
vybudovanie detského ihriska bola zaslaná na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny.  
Uznesenia obecného zastupiteľstva č. 86/2022, 87/2022 a 92/2022 sú splnené, dávky 
v hmotnej núdzi boli poskytnuté. 

 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica. 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Správu 
z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Správa z vykonaných kontrol 



 
  

 

Mgr. Radoslav Olašák skonštatoval, že v súlade s ustanovením 18 f / zák. č. 369/1990 Zb. 

vypracoval správu z vykonanej kontroly dodržiavania VZN o poskytovaní dotácií za r. 2021.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Správu z kontroly dodržiavania VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácií v roku 2021 
Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Marián Dianovský.  

 
Návrh VZN obce Sučany č. ...../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 

6/2017 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach v 

obci Sučany 

 
p. starosta uviedol, že tak ako informovala p. prednostka, obec obdržala po zasadnutí 
obecného zastupiteľstva vyjadrenie Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy Martin.  
Ak chce obec umožniť predaj živých zvierat na trhovisku, musí sa držať zák. 170 § 6, kde je 
určený zákaz predaja niektorých tovarov na trhových miestach. Zákaz sa nevzťahuje na predaj 
sladkovodných trhových rýb, domácej vodnej a hrabavej hydiny, králikov, psov, mačiek, 
drobných hlodavcov, a na propagačné predajné podujatia organizované zväzmi a združeniami 
chovateľov zvierat na základe súhlasného stanoviska príslušného orgánu veterinárnej správy. 
Na základe uvedeného bol návrh VZN upravený, zverejnený a následne prerokovaný 
v jednotlivých komisiách. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa obecné zastupiteľstvo uznieslo na VZN obce 
Sučany č. 7/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 6/2017 o podmienkach 
predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach v obci Sučany  
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Návrh VZN o záväzných častiach územného plánu obce Sučany  

p. starosta informoval, že územný plán bol pre súčasné obecné zastupiteľstvo i jeho osoby ako 
starostu prioritou. Došlo k zrušeniu pôvodného obstarávateľa, hľadali ďalšieho zhotoviteľa 



 
  

územného plánu. Skonštatoval, že dosť času strávili pri jeho príprave, verejnom prerokovaní 
a príprave všetkých častí potrebné k jeho schváleniu. Bolo to náročné 4-ročné obdobie, počas 
Covid-ových opatrení.  
Skonštatoval, že obec obdržala z Okresného úradu v Žiline, odboru výstavby stanovisko, 
ktoré konštatuje, že obsah návrhu územného plánu je v súlade so záväznou časťou územno-
plánovacej dokumentácie vyššieho stupňa, ktorou je územný plán veľkého územného celku 
Žilinského samosprávneho kraja.  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. ako predseda stavebnej komisie poďakoval všetkým 
zainteresovaným stranám i tým, ktorí podali oprávnené námietky. Je rád, že sa dokument 
podarilo dotiahnuť do finálnej podoby. Stavebná komisia berie na vedomie informáciu o 
súhlasnom stanovisku a odporúčaní Okresného úradu Žilina. Odporúča schváliť návrh 
záväzného plánu a vyhlásiť jeho záväznú časť Všeobecne záväzným nariadením. Zároveň 
komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť uznesenie v navrhovanom znení.  
 
p. prednostka poďakovala, že územný plán sa podarilo dopracovať do finálneho režimu. 
Pripomenula, že to otvára možnosť realizácie projektov do budúcnosti, cyklotrasy, 
kompostárne. Územný plán je základným dokumentom k podaniu žiadostí o dotáciu. Rieši sa 
aj rozvoj obce a individuálnej bytovej výstavby.  

 
p. starosta povedal, že územný plán je základným dokumentom, ktorý musí mať obec 
spracovaný. Pomôže získavať finančné prostriedky v novom programovacom období. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I. Prerokovalo 
Územný plán obce Sučany  
II. Konštatuje 
že Územný plán obce Sučany (UPN-O) bol vypracovaný a prerokovaný v súlade s § 22 
zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov o územnom plánovaní a stavebnom 
poriadku, a že v súlade s § 25 ods. 2 zákona č 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov 
o územnom plánovaní a stavebnom poriadku bol kladne posúdený Okresným úradom Žilina, 
odbor výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného plánovania (OU ZA) listom  č. OU-
ZA-OVBP1-2022/040358-007 zo dňa 06.10.2022, v ktorom OU ZA súhlasí s predloženým 
návrhom UPN-O a schvaľuje Územný plán obce Sučany (UPN-O) s tým, že týmto stráca 
platnosť pre vymedzené katastrálne územie obce Sučany Územný plán obce Sučany 
schválený uznesením obecného zastupiteľstva v Sučanoch č. 19/2005 zo dňa 10.08.2005, 
ktorým bol schválený Územný plán obce Sučany. 
III. Oznamuje 
že pripomienky doručené v priebehu pripomienkovania k UPN-O Sučany spolu so 
stanoviskom obstarávateľa tvoria prílohu UPN-O Sučany 
IV. Žiada 
starostu obce zabezpečiť dôsledné sledovanie  a usmerňovanie všetkých činností pri aktivitách 
a investičných zámeroch vo vymedzenom území v súlade so schváleným územným plánom 
obce Sučany 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce 

 
p. starosta informoval, že pozemok vedľa ihriska oproti RKD obec dala zamerať. Z jednej 
strany  od ulice zrealizoval p. Cicko oplotenie, z druhej strany obec. Po zameraní boli zistené 
nezrovnalosti už v starom oplotení. V snahe dať to do poriadku je navrhnutý odpredaj 
pozemkov KNC 821/2, KNC 848/8, KNC848/11 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
z dôvodu, že plocha je zastavaná stavbou ako aj záhrada vo vlastníctve nadobúdateľa.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia odporúča odpredaj 
schváliť. Ide o nápravu pôvodného nie celkom presného zamerania.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. schvaľuje  
spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 

a) pozemok KNC 821/2, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 33 m2 vyčleneného 
z pozemku KNC parc.č.  821  

b) pozemok KNC 848/8, druh pozemku záhrada o výmere 1 m2 vyčleneného z pozemku KNC 
parc.č.  848/1 

c) pozemok KNC 848/11, druh pozemku záhrada o výmere 12 m2 vyčleneného z pozemku KNC 
parc.č.  848/1 
(ďalej len „Pozemky“),  
geometrickým plánom č. 169/2022 vypracovaným Ing. Jozefom Laučekom, a to z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov 

II. schvaľuje  
Zámer predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 

a) pozemok KNC 821/2, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 33 m2 vyčleneného 
z pozemku KNC parc.č.  821  

b) pozemok KNC 848/8, druh pozemku záhrada o výmere 1 m2 vyčleneného z pozemku KNC 
parc.č.  848/1 

c) pozemok KNC 848/11, druh pozemku záhrada o výmere 12 m2 vyčleneného z pozemku KNC 
parc.č.  848/1 
(ďalej len „Pozemky“),  

geometrickým plánom č. 169/2022 vypracovaným Ing. Jozefom Laučekom, a to z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov 
do podielového spoluvlastníctva (výška spoluvlastníckeho podielu 1/2):  
Cicko Roman r. Cicko, Partizánska 405/24, Sučany 
Toráčová Božena r. Toráčová, Fučíkova 333/14, Sučany 
spolu za cenu 15,- Eur/m2, tj za 690,- Eur. 
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o časť pozemku zastavaného stavbou 
(oplotenie) ako aj záhradou (pozemky parc.č. 814 a 815) vo vlastníctve nadobúdateľa. 
III. schvaľuje  



 
  

predaj nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 
a) pozemok KNC 821/2, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 33 m2 vyčleneného z 
pozemku KNC parc.č.  821  
b) pozemok KNC 848/8, druh pozemku záhrada o výmere 1 m2 vyčleneného z pozemku 
KNC parc.č.  848/1 
c)  pozemok KNC 848/11, druh pozemku záhrada o výmere 12 m2 vyčleneného z pozemku 
KNC parc.č.  848/1 
(ďalej len „Pozemky“),  
geometrickým plánom č. 169/2022 vypracovaným Ing. Jozefom Laučekom, a to z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov 
do podielového spoluvlastníctva (výška spoluvlastníckeho podielu 1/2):  
Cicko Roman r. Cicko, Partizánska 405/24, Sučany 
Toráčová Božena r. Toráčová, Fučíkova 333/14, Sučany 
spolu za cenu 15,- Eur/m2, tj za 690,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o časť pozemku zastavaného 
stavbou (oplotenie) ako aj záhradou (pozemky parc.č. 814 a 815) vo vlastníctve nadobúdateľa  

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

p. starosta informoval, že v zmysle v minulosti schváleného zoznamu prebytočných 
pozemkov ponúknutých na odpredaj by bolo vhodné zrušiť zostávajúce štyri pozemky. 

 
Diskusia: JUDr. Mgr. Peter Belica, p. prednostka, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  

 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že pozemky, ktoré vznikli pred r. 2020, kedy bola stanovená 
cena 10-15 € podľa toho, kto spracoval geometrický plán. Vnímal to ako pečať, linku. Je 
zásadne proti zrušeniu kompletného materiálu. Požiadal, aby sa o uznesení 103/2022 
hlasovalo bez uvedenia ceny.  
 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že sa prikláňa k návrhu JUDr. Mgr. Petra Belicu.  
 
p. starosta dodal, že keď bude vypustená cena, zámer do budúcna ostane. Občan môže obec 
požiadať o odpredaj pozemku do budúcna. Obecné zastupiteľstvo sa k tomu môže do budúcna 
vrátiť. 
 
p. prednostka doplnila, že v zmysle kontroly v r. 2017 boli vytypované pozemky. V Októbri r. 
2020 bol schválený zámer odpredaja. Cena bola stanovená podľa toho, či bude potrebné 
spracovať geometrický plán. Vzhľadom k tomu, že sa podarilo nájsť prijaté platné uznesenia 
so schválenou cenou pozemku 5 Sk/m2, uznesenia je možné naplniť, kým nie sú zrušené. 
Skonštatovala, že súhlasí so zrušením uznesenia v časti ceny, do budúcna je potrebné 
pokračovať s užívateľmi odznova. 



 
  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že do budúcna ostane zrejmý zámer odpredaja 
uvedených pozemkov.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
z dôvodu nezáujmu oslovených kupujúcich ruší časti uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
148/2020 bod 3 v časti ich ceny, pričom zámer predaja týchto pozemkov ostáva zachovaný: 

 
 

4 C 
294/16 

22 188
1 

1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí 

Do výlučného vlastníctva 

užívateľky: Mišinská Brigita 

r. Kováčiková, Moyzesova 

1016/1, Sučany, PSČ 038 

52, SR 

15,00 € 

12 C1379/2 395 1024 2/3 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí. 

Predaj spoluvlastníkom podľa 

výšky ich podielov. 

15,00 € 

13 časť 

parcely 

C 

1516/85 

cca 57 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí. 

Predaj užívateľom do ich 

výlučného vlastníctva - 

rozdeliť GP na ich náklady. 

10,00 € 

19 E 

1898/2  

159 

 

3457 

 

1/1 

 

Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí. 

1898/2 - spol.Tebau a 

p.Rusnákovej 

 

15,00 € 

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Projekty a realizácie investičných zámerov v obci (chodníky, rekonštrukcia ciest 

Hurbanova, Hviezdoslavova a Stará Hradská ai.) 

 



 
  

p. starosta informoval, že realizácia chodníka na ul. Štúrova bola ukončená. Teraz obec robí 
prípravu rekonštrukcie ulíc Stará hradská, Hurbanova, Hviezdoslavova v rámci projektu 
Ministerstva vnútra SR. Práce bude realizovať spoločnosť Skanska, ktorá vysúťažila zákazku 
vo verejnom obstarávaní. Začať by mali od apríla 2023 Starou hradskou, pokračovať 
realizáciou ul. Hviezdoslavova a Hurbanova.  
Ďalej informoval, že na ul. Hurbanova sa zrealizovalo rozšírenie chodníka pred materskou 
školou a možnosť parkovania pre rodičov detí umiestnených v materskej škole.  
Má víziu v pokračovaní riešenia ulíc Hviezdoslavova a Hurbanova, aby sa zrealizovali 
chodníky po oboch stranách. Problém v technickom riešení, obyvatelia nie sú napojení na 
kanalizáciu alebo majú staré vodovodné prípojky. Požiadal občanov týchto ulíc, aby si do 
apríla 2023 dali pripojiť nehnuteľnosti na verejnú kanalizáciu, príp. dali zrekonštruovať 
vodovodné prípojky. Je tam odvodnenie cestných komunikácií a dažďové vpuste, čo bude 
potrebné zo strany obce doriešiť. Najlepšie je pripravená ul. Stará hradská, rieši sa ul. 
Hurbanova, bolo by vhodné riešiť aj západnú stranu ul. Hviezdoslavovej, rozšíriť chodník na 
1,5 m a znížiť obrubník, aby sa tam dalo parkovať. Tým pádom by spoločnosť Skanska mohla 
úspešne dotiahnuť projekt, na ktorý obec získala finančné prostriedky z Ministerstva vnútra.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (chodníky, rekonštrukcia ciest 
Hurbanova, Hviezdoslavova a Stará Hradská ai.) 

II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (chodníky, rekonštrukcia ciest 
Hurbanova, Hviezdoslavova a Stará Hradská ai.) 

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta  

Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela  
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
 

Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2022 a Monitorovacia správa o plnení programového 

rozpočtu Obce Sučany k 30. 6. 2022 

 

p. starosta informoval, že materiál obdržali prítomní v podkladoch pre rokovanie. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2022 a Monitorovaciu správa o plnení programového rozpočtu 
obce Sučany k 30. 6. 2022 
II. berie na vedomie 



 
  

Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2022 a Monitorovaciu správa o plnení programového rozpočtu 
obce Sučany k 30. 6. 2022 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

 

p. starosta informoval, že prítomní obdržali spracovaný materiál v podkladoch pre rokovanie 

obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje Zmenu 
rozpočtu obce Sučany na r. 2022 

P.č
. 

Bežné príjmy: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 

1. Ostatné poplatky P 221004  41 + 1 900,00 
PRÍJMY SPOLU: + 1 900,00 

 
 Bežné výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 
2. Údržba budov - Dom smútku, cintorín V 635006 08.4.0 41 + 1 900,00 

Navýšenie výdavkov kryté Príjmami 
SPOLU: 

+ 1 900,00 

 
 Bežné výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj suma 
3. Výpočtová technika V 633002 01.1.1 41 + 2 000,00 
4. Prevádzkové zariadenia V 633004 01.1.1 41 - 2 000,00 

 
5. Príspevok na dávku v hmotnej núdzi V 642026 10.1.2 41 + 2 500,00 
6. Príspevok pri narodení dieťaťa V 642026 10.1.2 41 - 500,00 
7. Sučiansky ples V 637002 01.1.1 41 - 2 000,00 

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 – 2025 

p. starosta informoval, že posúval termín zasadnutia obecného zastupiteľstva vzhľadom 
k dosahom energetickej krízy a prebiehajúcemu obstarávaniu elektrickej energie. 
Uviedol, že dnes, 24.10.2022, je cena 373 €/MWh. Pred mesiacom bola na úrovni 1 050 
€/MWh, momentálne má klesajúcu tendenciu. 



 
  

Obec sa zapojila do spoločného verejného obstarávania, kde verejný obstarávateľ vysúťažil 
cenu 299,98 €/MWh. Je to nižšia cena ako na trhu. Obciam, ktoré sa prihlásili do verejného 
obstarávania samostatne, sa nikto neprihlásil.  
Dodal, že pokladal za povinnosť zapojiť sa do verejného obstarávania. Keď Obec Sučany 
platila doposiaľ za elektrickú energiu 70 tis. €, teraz to vychádza 500 tis. €.  
Uviedol, že sa mení aj zákon o nakladaní s komunálnym odpadom, s čím bude potrebné sa 
vysporiadať a nájsť v rozpočte finančné prostriedky. Skonštatoval, že možno štát, Európska 
únia zastropujú cenu elektrickej energie pre nemocnice, orgány štátnej a verejnej správy. 
V súčasnosti ceny elektrickej energie klesajú. 

 
Diskusia: p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica 

 
p. Kyselica skonštatoval, že ten, kto tvoril rozpočet, sa musel pasovať s veľkými problémami. 
Odporučil rozpočet schváliť.  
 
JUDr. Mgr. Belica skonštatoval, že v bežných výdavkoch dochádza k poklesu nákladov na 
projekty Miestnej občianskej a poriadkovej služby a Terénnej sociálnej práce. Opýtal sa, či 
v priebehu roka dôjde k ukončeniu projektov. 
Uviedol, že vzhľadom k tomu, že teraz sa cena elektrickej energie pohybuje medzi 50-60 
€/MWh, porovnaním s predchádzajúcim rokom mu vychádza, že rozpočet je nastavený na 2-3 
násobné zvýšenie ceny elektrickej energie, nie na 5-násobok. Opýtal sa, či sa ráta 
s optimistickejšou alternatívou – nákladová položka na verejné osvetlenie .  
 
p. starosta povedal, že návrh rozpočtu vychádzal z dostupných informácií v čase, keď musel 
byť zverejnený a prerokovaný v komisiách. Ceny elektrickej energie boli vysúťažené 
18.10.2022, kedy bolo plánované zasadnutie obecného zastupiteľstva. Z uvedeného dôvodu sa 
posúvalo zasadnutie obecného zastupiteľstva. Skonštatoval, že by bol rád, keby rozpočet bol 
schválený, aby nový starosta mal možnosť uhrádzať faktúry za elektrickú energiu. 
Usmernenie, nariadenie vlády, ako sa má v danej situácii pri uzatváraní zmlúv postupovať, 
nie je dostupné ani dnes. 
 
p. prednostka skonštatovala, že obec musí vychádzať z prognózovaných bežných príjmov, na 
elektrickú energie sa narozpočtovala čo najvyššia možná suma. Je potrebné rátať aj s tým, že 
v decembri musí byť načerpaný úver vo výške 300 tis. €, ktorý bude slúžiť po spracovaní 
záverečného účtu obce. Dodala, že dúfa, že bude možné tieto prostriedky ako v Covid-ovom 
režime, použiť na bežné výdavky obce a takto splácať túto elektrickú energiu. 
 
p. starosta povedal, že dnešná vysúťažená cena sa skladá z obchodnej prirážky 40 € a priemer 
259 € vysúťažená cena,  t. j. celkom 299 €, čo je oproti súčasnej cene na trhu o 35 % menej.  
Čo sa týka zmluvy, pokiaľ bude cena vysúťaženej komodity klesať, bude klesať aj cena 
vysúťaženej elektrickej energie. Toto je prvotný nástrel pre budúce vedenie obce. 

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa opýtal, dokedy sa musí uzavrieť nová zmluva. 



 
  

 
p. starosta odpovedal, že do konca kalendárneho roka platí stará cena. Uvedené odkomunikuje 
s novým víťazom komunálnych volieb.  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že pokiaľ by došlo k zastropovaniu na úrovni 
Slovenskej republiky či Európskej únie, v prípade uzatvorenia zmluvy napr. za 299 € , 
pravdepodobne bude musieť dôjsť k jej prehodnoteniu, aby bol rešpektovaný jej strop.  

 
p. starosta odpovedal, že takáto bola vysúťažená suma. Mestám, ktoré išli samotné do 
verejného obstarávania elektrickej energie, sa nikto do súťaže neprihlásil. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že hodnotí pozitívne krok spoločného verejného 
obstarávania elektrickej energie.  

 
p. prednostka uviedla, že vysúťažená cena je variabilná. Odvíja sa od aktuálnej ceny na trhu 
plus 40 bodov., maximálne však 300. Obec bude šetriť na verejnom osvetlení, zníži sa 
spotreba elektrickej energie, výdavky i napriek tomu stúpnu. Rozpočtujú sa bežné príjmy, 
vytvorí sa prebytok do budúceho roka. V apríli spracuje záverečný účet. Následne sa 
rozhodne o prebytku hospodárenia a úvere. Následne sa bude čerpať z rezervy žiaľ na bežné 
výdavky, čomu sa pravdepodobne obec nevyhne. 
 
p. starosta povedal, že ohľadom úspor je nachystaných viac variant riešení, odstávka aj 
vyregulovanie výkonu, modernizácia výbojok na ul. Stará hradská, priemyselná zóna. Otázne 
je vyregulovanie verejného osvetlenia Slnečných hrabín.  
Dňa 7.11.2022 sa uskutoční spoločné stretnutie so starostami okolitých obcí,  v rámci rady 
ÚMR sa pripravuje spoločný projekt, kde sa budú čerpať zdroje z Plánu obnovy.  
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce Sučany informoval, že stanovisko k návrhu 
rozpočtu obce Sučany bolo prítomným doručené v materiáloch na rokovanie. Predložený 
návrh rozpočtu obce Sučany na r. 2023 odporúča schváliť, návrh rozpočtu na r. 2024-2025 
odporúča vziať na vedomie. 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a § 10 
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 
predpisov 
I. prerokovalo 
Návrh rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a Návrh Programového rozpočtu obce Sučany na 
roky 2023 – 2025 
II. berie na vedomie 
a) návrh rozpočtu na roky 2024 a 2025 
b) odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2023– 2025 
III. schvaľuje 



 
  

Rozpočet obce na roky 2023 a Programový rozpočet obce Sučany na rok 2023 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2021/22 

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že rada Základnej školy všetky záležitosti 
prehodnotila, prediskutovala. Uvedený materiál odporúča schváliť.  
 
p. prednostka informovala, že zasadala Rada materskej školy. V minulom roku bolo 
zapísaných 112 detí do MŠ, povolený prekročený počet v zmysle zákona o výchove a 
vzdelávaní je 5. Zápisu do základnej školy sa zúčastnilo 46 detí, 5 detí má odloženú povinnú 
školskú dochádzku. Tento rok boli do MŠ prijaté všetky deti. 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I. prerokovalo   
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 
Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2020/2021  
II. schvaľuje 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 
Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2020/2021 

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I. prerokovalo   
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Materskej škole, 
Hurbanova 10, Sučany za školský rok 2020/2021  
II. schvaľuje 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Materskej škole, 
Hurbanova 10, Sučany za školský rok 2020/2021 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 



 
  

Správy z komisií OZ 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia sa zaoberala žiadosťou 
občanov z osady Slnečné hrabiny o osadenie dopravnej značky na obmedzenie rýchlosti 
v Slnečných hrabinách. Stavebná komisia skonštatovala, že bol vypracovaný projekt 
dopravného značenia pre danú lokalitu oprávnenou osobou a bol schválený Okresným 
dopravným inšpektorátom. Akákoľvek zmena by si vyžadovala nový projekt a následné 
odsúhlasenie ODI.  
 
Mgr. Róbert Kováč informoval, že komisia životného prostredia a bytová zasadala 
12.10.2022. Zaoberala sa riešením nájomných bytov pri Váhu. Členovia komisie navrhujú 
zaslať výzvu na úhradu nedoplatkov do 15.11.2022. Ak to nájomníci nevyplatia odporúčajú 
všetkým nariadiť vypratanie. Jedná sa o nájomcov: Ladislav Cicko a Eva Facunová, 
Partizánska 24, Marcela Končeková, Pri Váhu, Tatiana Kroščenová, Pri Váhu, Michal Cicko, 
Pri Váhu, Angela Cicková, Pri Váhu, Iveta Facunová, Pri Váhu, p. Bongilaj, Pri Váhu.  
Komisia sa zaoberala návrhom na odpredaj nájomných domov, kde žijú rómski spoluobčania 
v dôsledku ich neustáleho poškodzovania s tým, že pozemky pod domami by ostali vo 
vlastníctve obce. Následné opravy obec stoja nemalé finančné prostriedky.  
Komisia životného prostredia prerokovala žiadosť p. Dany Bongilajovej, Pri Váhu 3, ktorá 
žiada o pridelenie obytného priestoru po neb. Blažene Navrátilovej, nakoľko v súčasnosti 
obýva jednoizbový byt 8 ľudí. Komisia odporúča, aby sa obytná miestnosť Pri Váhu 3 dala do 
pôvodného stavu (je tam vybúraná stena), obnoví sa bytová jednotka a presťahovali by sa tam 
obyvatelia z Partizánskej 24. Odporúča, aby na obnovu bytovej jednotky dohliadol správca 
majetku.   
Ďalej informoval, že p. Hradil sa bude v dohľadnej dobe sťahovať a ukončí tak funkciu  
domovníka 40 – bytového obecného nájomného domu na Hradiskách. Komisia preto 
odporúča vymenovať za nového domovníka p. Michala Fašianka alebo p. Milana Pušku.  
 
p. starosta dodal, že byt po neb. Blažene Navrátilovej v osade Pri Váhu je vedený ako bytová 
jednotka. Nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva rozhodne o jeho pridelení ďalšiemu 
nájomcovi.  

Pán Hradil ešte nemá skolaudovaný rodinný dom, obec čaká, že odovzdá kľúče. Následne 
bude potrebné nájsť niekoho na obsluhu kotlov v bytovom dome Hradiská.  

 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že komisia sociálno-zdravotná prerokovala žiadosti po 
poskytnutie dávky v hmotnej núdzi.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje  
žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi pre: 
Mária Šatanová –       100,- € 
Zuzana Hamzová –    50,- € 
Miroslava Matisová –100,- € 
Ľudmila Gejdošová –100,- € 
Eva Matúšková –       100,- € 



 
  

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že komisia sa zaoberala rodinou žijúcou s deťmi 
v bunke a rodinou Michaely Facunovej, bola upozornená sociálno-právna kuratela Úradu 
práce, sociálnych vecí a rodiny v Martine.  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

Berie na vedomie, že žiadosť o poskytnutie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 
pre Eva Facunová – nespĺňa podmienky VZN 
 Erika Cicková –  nespĺňa podmienky VZN 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia prerokovala zoznam majetku na 
vyradenie pozostávajúci z 21 položiek v celkovej sume 2 888,30 €. Zaoberala sa aj 
Monitorovacou správou k programovému rozpočtu, výsledkom verejného obstarávania na 
rekonštrukciu miestnych komunikácií Stará hradská, Hurbanova, Hviezdoslavova, 
rekonštrukciou západnej strany chodníka ul. Štúrova, rekonštrukciou chodníka ul. Hurbanova. 
Komisia riešila otázku zlepšenia parkovania pri obecných bytovkách, zaoberala sa otázkou 
stavu budúcich cyklochodníkov. 

 
JUDr. Mgr. Peter Belica informoval o činnosti komisie verejného poriadku. Požiadal 
o odoslanie správy na Okresný súd v Martine, pre voľbu prísediaceho navrhnúť p. Lýdiu 
Marčekovú.  

 
Komisia vzala na vedomie podnet občanov časti obce Slnečné Hrabiny o problémoch 
s rýchlou jazdou niektorých vodičov a žiadosť osadenie dopravnej značky obmedzujúcej 
rýchlosť. Komisia konštatovala. Že projekt dopravného značenia v tejto časti obce bol 
vypracovaný oprávnenou osobou a schválený Okresným dopravným inšpektorátom. 
Akákoľvek zmena by si vyžadovala nový projekt a následné odsúhlasenie ODI. 

Od 24.5.2022 neeviduje správy o činnosti Terénnej sociálnej práce.  
Komisia rieši priebežne dopyty na správy o povesti.  

 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že vzhľadom na personálne poddimenzovanie stavu 
príslušníkov OOPZ SR Sučany bol zaslaný spoločný list, žiadosť bola odoslaná. Vo finále 



 
  

riešenie navýšenia počtu členov, aby bola zabezpečená dostupnosť občanom. Výsledkom 
bolo, že stav sa znížil o jedného zamestnanca.  
 

Mgr. Veronika Ďaďová skonštatovala, že kultúrna komisia tentokrát nezasadala. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
R ô z n e 

 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. poďakovala prítomným za spoluprácu počas 1-2 volebných 
období, kedy hľadali vždy kompromisné riešenia. Tým, ktorí kandidujú do nasledujúceho 
volebného obdobia popriala, aby dostali veľa preferenčných hlasov. Tým, ktorí nekandidujú, 
popriala veľa osobných a pracovných úspechov.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa pripojil k poďakovaniu MUDr. Ivety Trnovskej, MPH. 
Vyjadril poďakovanie stavebnej komisii, Rade školy i orgánom verejnej správy, bolo to 
zaujímavé obdobie. Každý pracoval s cieľom rozvoja a prospechu obce.  
 
JUDr. Miroslav Miert poďakoval občanom, že všetkým dali možnosť byť v obecnom 
zastupiteľstve kandidovať. Každý z prítomných prispel svojimi schopnosťami. Poďakoval 
všetkým členom ekonomickej komisie i poslancom.  
 

Hlavný kontrolór poďakoval prítomným, že v rámci samospráv, ktoré pozná, sú jedineční. 
 
p. starosta zhrnul štvorročné obdobie práce. Skonštatoval, že prvé výjazdové rokovanie 
obecného zastupiteľstva sa konalo hneď v januári kvôli  Bytovému domu Hrabiny. Projekt, 
ktorý bol začatý predchádzajúcim vedením obce, je dokončený. Projekt Komunitného centra 
bol ukončený, realizoval sa projekt Skvalitnenie vzdelávania v Základnej škole, odstránenie 
havárie stavu podláh a sociálnych zariadení, urobila sa rekonštrukcia kúrenia. Vybudoval sa 
závlahový systém futbalového ihriska, spracovala sa projektová dokumentácia na cyklocestu, 
vybudovalo sa inkluzívne ihrisko, urobila sa rekonštrukcia ciest Fatranská, Dukelských 
hrdinov. Zrealizovali sa chodníky na ul. Hlavná, Hrabinská, Pionierska, Ing. Kožucha, Gen. 
Svobodu, Štúrova,  upravilo sa okolie domu smútku. Zrealizovala sa výstavba optickej siete, 
chodník na ul. 29. augusta, Osloboditeľov,  sociálne zariadenia v Dome smútku a na 1. 



 
  

poschodí Robotníckeho kultúrneho domu. Zrealizovala sa rekonštrukcia sociálnych zariadení 
a zateplenie pergoly v Materskej škole, oprava múru na námestí, vybudoval sa park Aničky 
Ulickej, urobila sa injektáž budovy Robotníckeho kultúrneho domu. Vybudovalo sa 
inkluzívne detské ihrisko pri Obecnom úrade, odkúpila sa budova Slovenskej sporiteľne, 
zakúpilo sa auto pre Obecný hasičský zbor. Pripravuje sa rekonštrukcia miestnych 
komunikácií, ktorá prebehne budúci rok. Obnoví sa detské ihrisko v Bellovom parku. Obec 
získala 1 600 € na posilňovacie stroje z nadácie EPH a 1000 € z Nadácie SPP na zastávku. 
Ďalej informoval, že v súčasnej dobe prebieha hodnotenie projektov Zakúpenie traktora a na 
Obnovu stavebného úradu. 
Uviedol, že pri skladaní sľubu si želal obecné zastupiteľstvo zložené z odborníkov. Uviedol, 
že každý jeden z nich si funkciu plnil zodpovedne. Oslovil poslancov, ktorí sa rozhodli 
nepokračovať v práci poslancov, aby sa stali členmi komisií a boli plnohodnotnými pre 
nasledujúce obecné zastupiteľstvo. 
Poďakoval sa členom komisií za spoluprácu, hasičom a pracovníkom obecného úradu, ktorí 
plnili prijaté uznesenia obecného zastupiteľstva. Poďakoval i p. prednostke za kvalitný výkon 
funkcie, za mravenčiu prácu. 
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
 
p. starosta poďakoval prítomným poslancom za spoločné rokovania v rokoch 2018-2022. 
Tým poslancom, ktorí kandidujú zaželal, aby prešli do poslaneckého zboru a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
  …………….......................................            ................................................... 

                 Mgr. Róbert Kováč      MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
                           ........................................   ................................................
          Mgr. Eva Belicová               Martin Rybár 
   prednostka OcÚ    starosta obce 

 
 
 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 24.10.2022 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč   
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert    - ospravedlnený 

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 


